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vastgesteld 

 

VERSLAG van het Medezeggenschapsoverleg van de regio Goeree-Overflakkee op woensdag 

27 november 2024 van 14.00 tot 15.00 uur in het Rondeel 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Judith de Bruijn 

CR: Leo Molendijk, Dirk-Jan Pegels, Miranda Kers, Cock Visser, Glenn Ramdayal, Mark Edewaard, 

Laura Brouwer 

OR: Dennis Kievit, Esther Alders 

M&C: Angelique Koningswoud 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Leo opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Mededelingen en ingekomen stukken 

• Ter info hebben de leden van het Medezeggenschapsoverleg communicatie over de 

zorgmatrassen ontvangen. Judith deelt mee dat er een keuring van de matrassen heeft plaats 

gevonden. Systematisch worden de matrassen vervangen. 

• Via Evert Elders (woont op Oosterschelde 5) is er via een sponsoractie door de Rabobank een 

duofiets aan de woning geschonken. 

 

Concept-verslag Medezeggenschapsoverleg d.d. 25 september 2024 

• In het overleg van 25 september was aangegeven dat gegevens van ouders/verwanten die 

juist vermeld staan in Pluriform, niet altijd ververst worden naar het Cliënt Verwanten Portaal. 

Na hier een TopDesk-melding van te hebben gemaakt, blijkt dat e.e.a. niet op een juiste wijze 

in Pluriform was ingevoerd. Hoe dit wel te doen, is aan de desbetreffende locatie en 

zorgmanager doorgegeven. 

• In het overleg van 25 september was aangegeven dat een medewerker voor haar studie de 

info voor een respondentenonderzoek mogelijk mee zou willen nemen in de nieuwsbrief voor 

de verwanten. Na contact gezocht te hebben met deze medewerker, is hier geen reactie meer 

op gekomen. 

• Leo geeft aan dat hij de Medezeggenschapsregeling Cliëntenraad nog niet heeft ontvangen. 

Cock stuurt deze nog een keer toe, zodat Leo de regeling in kan brengen in de CCR. 

• Het calamiteitenplan Zuidwester is met een paar kleine aanpassingen goedgekeurd door het 

Bestuursoverleg en ligt nu bij de medezeggenschapsorganen (CCR en OR). Door het vertrek 

van Frank Goedhart heeft e.e.a. mogelijk enige vertraging opgelopen. 

• Tijdens het vorige overleg heeft Vincent Quispel e.e.a. verteld over de zelfvoorzienendheid en 

duurzaamheid van het terrein. Als aandachtspunt hierop wil Cock de belasting van het 

gebruik van de accu’s meegeven aan de afd. Vastgoed. 

 

Het verslag van het Medezeggenschapsoverleg van 25 september 2024 wordt doorgenomen en 

vastgesteld. 

 

Communicatie nieuwbouw – Angelique Koningswoud 

In hoofdlijnen benoemt Angelique het communicatieplan voor de nieuwbouw. 

Het betreft een levend document dat voortdurend wordt geëvalueerd en aangepast. 
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Het doel van het communicatieplan is dat duidelijk is wie op welk moment wat moet weten om er 

voor te zorgen dat niemand wordt vergeten. 

 

Op de website van Zuidwester is informatie over de nieuwbouw te vinden: Verbouw & nieuwbouw 

in Goeree-Overflakkee | Zuidwester. 

Gebundelde nieuwsberichten over de nieuwbouw zijn daar terug te vinden. 

 

Er komen nieuwe communicatiemiddelen voor de belangrijke mijlpalen van het bouwtraject: 

• Er komt een Bouwbulletin voor medewerkers en verwanten. 

• Er komen korte video’s door ervaringsdeskundigen gemaakt om via de woningen aan de 

cliënten te communiceren. 

 

In februari 2025 zullen er informatiebijeenkomsten voor medewerkers worden georganiseerd. 

 

Judith geeft aan waarom het slaan van de symbolische 1ste paal is uitgesteld van 26 november 

naar 13 januari 2025. 

De vergunning voor de nieuwbouw was nog niet onherroepelijk. Op 6 december is dit wel het 

geval. 

De overeenkomst met de overeenkomst wordt op 9 december getekend. 

Omdat december de maand is van Sinterklaas en de Kerstman, is er voor gekozen om het slaan 

van de symbolische 1ste paal niet in deze maand te doen, maar in januari 2025. 

Waarschijnlijk zal de aannemer net voor de Kerst de bouwplaats in gaan richten en zal de 

daadwerkelijke 1ste paal eind januari/begin februari de grond in gaan. Deze zal niet door 

Zuidwester worden gevierd. 

 

Judith geeft aan dat er m.b.t. het schuifplan van de cliënten een goed plan o.b.v. de individuele 

cliënt wordt gemaakt. Zorgmanagers en gedragsdeskundigen zijn druk bezig met de namenlijst. 

Pas na het slaan van de symbolische 1ste paal op 13 januari zal er binnen de driehoek over een 

eventuele verhuizing richting de cliënt en zijn/haar verwanten worden gesproken. 

E.e.a. wordt zo zorgvuldig mogelijk gedaan. 

 

Zodra bekend is welke cliënten waar komen te wonen, is de formatie van deze locaties bekend en 

kunnen gericht vacatures worden geplaatst om de juiste medewerkers hiervoor te gaan werven. 

Om deze vacatures te gaan vullen, zal met een vacatureproces worden gewerkt. 

Mogelijk is hiervoor een samenwerkingsverband met een geselecteerd adviesbureau nodig. 

 

De vraag is hoe het met de kunde (scholing) van de PNIL zit. Een overzicht met de verplichte en 

gewenste scholing en methodieken wordt meegestuurd met dit verslag. 

Voor het volgende overleg van 12 februari wordt dit overzicht geagendeerd. 

De vraag van Miranda over communicatie met verwanten zal dan gelijk met dit punt worden 

meegenomen. 

 

Het communicatieplan zal ter info meegestuurd worden met het verslag. 

 

Concept jaarplan 2025 

Judith geeft aan dat het RMT vorige week een regionale strategiedag heeft gehad. 

Tijdens deze dag is o.a. gewerkt aan het concept jaarplan voor 2025. Morgen zal het jaarplan in 

het RMT definitief worden gemaakt. 

Net als de voorgaande jaren is er weer gekozen voor een praatplaat van 1 A4-tje. 

 

 

 

 

https://www.zuidwester.org/wonen/verbouw-en-nieuwbouw/goeree-overflakkee
https://www.zuidwester.org/wonen/verbouw-en-nieuwbouw/goeree-overflakkee
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Judith geeft een toelichting op de praatplaat. 

Voor 2025 is het quadrant Medewerker cruciaal. Om deze reden komt de spotlight op de cirkel 

van de Medewerker te liggen: dit is te zien aan de grootte van deze cirkel op de praatplaat. 

Het quadrant Cliënt volgt hierin op de 2de plaats. 

Dagbesteding krijgt in dit quadrant een extra accent: de kanslijn zinvolle dagbesteding wordt 

uitgewerkt Net als op de woningen al is gedaan, zullen er labels aan de dagbestedingslocaties 

worden gehangen. 

Ook zal er onderzocht worden of er de behoefte/wens is om weer een Bewonersraad op te gaan 

starten waarin alle doelgroepen vertegenwoordigd zijn. 

 

Om het jaarplan te laten leven, willen we elkaar stimuleren door het jaarplan terug te laten 

komen in de teamoverleggen. 

 

De definitieve versie van het jaarplan wordt de volgende vergadering gedeeld. 

 

Rondvraag 

• Op de Oosterschelde woningen is de nieuwe Zorgdomotica voor de Kerst klaar. Daarna volgen 

de woningen van de Delta Boulevard. O.b.v. de zorginventarisatie wordt e.e.a. op cliëntniveau 

ingeregeld. Met het nieuwe systeem (CLB) gaat het goed. Zorgen zijn er over het oude 

systeem (Cruxin). Dit staat nl. op omvallen waardoor het uitrollen van het nieuwe systeem erg 

belangrijk is. Corine van Die is de nieuwe projectleider van de Zorgdomotica. Zij zal gevraagd 

worden om de volgende vergadering aan te sluiten om e.e.a. toe te lichten. 

• Kerkdiensten op Hernesseroord: Wat is hier voor nodig om dit te realiseren en continueren? 

Communicatie over de kerkdiensten is er via de Regionieuwsbrief en op &Zo. Vanuit een paar 

vrijwilligers is aangegeven dat cliënten, wanneer ze worden opgehaald, niet altijd op tijd 

gereed zijn om naar de kerk te gaan. Een idee is dat een vrijwilliger bijvb. een berichtje aan de 

desbetreffende woning doet om aan te geven dat hij/zij een cliënt op wil komen halen. Dit zal 

doorgegeven worden aan Petra Vermeulen (coördinator vrijwillige inzet). 

• Glenn geeft aan dat dit zijn laatste vergadering is: hij gaat nl. op 12 december verhuizen naar 

Oud-Beijerland. Judith geeft aan Gerlinde Plomp door dat hij een zeer geschikte kandidaat is 

voor de Cliëntenraad van haar regio. Aan Glenn wordt nogmaals gevraagd of hij mee wil 

helpen bij het slaan van de symbolische 1ste paal van de nieuwbouw op 13 januari. Hij doet 

dit graag. 

• Esther en Dennis geven aan dat de OR is ingeschakeld door medewerkers van een 

Westerschelde woning m.b.t. een nieuw tilsysteem. De impact van het nieuwe systeem is 

groot voor de medewerkers waardoor zij dit niet zien zitten. Esther en Dennis zijn langs 

geweest op de woning en e.e.a. is aan hen toegelicht. Judith geeft aan dat het tilsysteem van 

de Haringvliet woningen is geadviseerd en dat het nieuwe systeem geen geldkwestie betreft 

maar de betrouwbaarheid van het systeem. E.e.a. wordt vervolgd.  

 

Sluiting 

Het volgende Medezeggenschapsoverleg vindt plaats op woensdag 12 februari 2025 van 13.00 

tot 14.30 uur in gebouw de Werf. 

Onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Leo de vergadering. 


